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Provincie Noord-Brabant 
Postbus 90151 
5200 MC 's-Hertogenbosch 
Tav de griffie van Provinciale Staten; Het verzoek is deze brief te sturen naar de statenleden. 
Onderwerp : Hof van Cranendonck en Verordening Ruimte 

Geachte heer/mevrouw, 

Laat ik helder zijn: het plan HvC is op die plek veel en veel te grootschalig. 
In het geval uw mening is dat het plan kan doorgaan, vraag ik uw aandacht voor twee zaken: 

1. Omzetting naar integratie stad-land 
Het hele plangebied van Hof van Cranendonck zal worden omgezet naar integratie stad-land. Het hele 
gebied van Soerendonk tot aan de EHS en tot aan de beek Buulder AA wordt ingetekend. Dit is meer 
dan 50 hectare. 
Uit de Verordening blijkt dat in een dergelijk gebied stedelijke ontwikkeling mag, en dat groene en 
blauwe compensatie ook buiten dit gebied kan gebeuren. 
Voor de gebouwen van HvC is 2.50 ha nodig (opgave HvC) en voor het parkeerterrein en verkeer is 
3/4 ha ingetekend. De afstand van de gebouwen van HvC tot aan de rand van Soerendonk is circa 400 
meter. Integratie stad-land betekent dat grootschalige stedelijk ontwikkeling (woningbouw, bedrijven, 
kantoren) tegen Soerendonk (1600 inwoners) mogelijk wordt. 
Het verzoek aan u is om de integratie stad-land te beperken tot het HvC zelf. 

2. Het project wordt ontwikkeld vlak bij de EHS, het Cranendonckbos. 
In het Cranendonckbos liggen enkele tientallen hectares landbouwgrond, het is hoofdzakelijk een 
bosgebied. Voor het Cranendonckbos heeft de provincie plannen gemaakt om de landbouwpercelen in 
dit bos niet meer te gebruiken voor intensief akkerland en tuinbouw, maar om hier natuurlijke 
graslanden van te maken. Het is een natte nat uur parel, en de landbouwpercelen maken het tot nu toe 
onmogelijk om de grondwaterstand omhoog te halen. 

Het Hof van Cranendonck maakt gebruik van het Cranendonckbos (mooie ligging hun complex in 
bosrijke omgeving, en als wandelgebied). De MEERWAARDE wordt beargumenteerd vanuit sociale 
programma's en de specifieke programmering. Deze aspecten worden echter niet vastgelegd in het 
bestemmingsplan. Van Gansewinkel kan hier dus niet aangehouden worden en kan dit laten vallen. 

Er wordt niet gelijktijdig met de bouw van het HvC gewerkt aan het in orde maken van de EHS. Wat 
dat betreft is er geen MEERWAARDE maar zal er door de impact van HvC alleen maar minderwaarde 
zijn voor de EHS. Dit is bizar. Alle grond die bij HvC wordt betrokken is eigendom van de gemeente. 
Ook alle landbouwgrond in het Cranendonckbos is eigendom van de gemeente Cranendonck. 
De bouw van HvC levert een forse financiële waardevermeerdering op van dit onroerend goed die de 
gemeente en de ontwikkelaar ten goede gaan komen. 
Alleen met het realiseren van EHS en natte natuurparel zal er ook MEERWAARDE zijn uit ruimtelijk 
perspectief. 

ïk verzoek u om aan de ontwikkeling van HvC de voorwaarde te verbinden dat de E H S in het 
naastgelegen Cranendonckbos en de natte natuurparel worden verwezenlijkt. 

Ik wens u veel sterkte bij uw afwegingen. 
Hoogachtend, Jan van Kessel, Boonte 6 5263 TZ Budel 
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